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DAS ENDE EINER ZEITREISE THE END OF A TIME TRAVEL

FOLLOW THE FOOTSTEPS OF THE PIONEERS ON THE 12 KM LONG NOSTALGIA RUN
The route from the Weissfluhgipfel to Küblis is today one of the most important slopes in the Davos 
Klosters Mountains and one of the longest in Switzerland. Over these 12 km you have gained an 
exciting insight into the history of winter sports in Davos, the development of the Parsenn, slope safety 
and the Parsenn Derby.
We hope that we were able to take you on an exciting journey through time. If you are able to answer 
all the questions on the flyer or the website, you will receive your gift at the Parsenn Davos/Klosters 
cashier office/desk.

FOLGE DEN SPUREN DER PIONIERE AUF DEM 12 KM LANGEN NOSTALGIE RUN
Die Route vom Weissfluhgipfel nach Küblis ist heute eine der wichtigsten Pisten der Davos Klosters 
Mountains und eine der längsten der Schweiz. Auf den 12 km haben Sie einen spannenden 
Einblick über die Geschichte des Wintersports in Davos, über die Entwicklung der Parsenn, der 
Pistensicherung und über das Parsenn Derby erfahren.
Wir hoffen, dass wir Sie damit auf eine spannende Zeitreise mitnehmen konnten. Wenn Sie alle 
Fragen auf dem Flyer oder der Webseite beantworten konnten, erhalten Sie an der Kasse Parsenn 
Davos/Klosters Ihre Erinnerung.

NOSTALGIE RUN NOSTALGIA RUN

www.nostalgierundavos.ch


